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Svar på spørgsmål fra Søren Egge Rasmussen (EL) stillet den 18. februar 2022.  

Lovforslag L 47 - spørgsmål 40: 

”I svar på spørgsmål nr. 38 påstår ministeren, at der på et møde den 28. maj 2021 

»var enighed om at fremsætte lovforslagene«. Vil ministeren fremlægge dokumenta-

tion for sin påstand?” 

Svar: 

Som spørgeren også er bekendt med, føres der ikke referat fra møderne i lejelovsfor-

ligskredsen, ligesom møderne ikke optages. Der findes derfor ikke dokumentation for 

det, som blev drøftet på mødet. 

Professor Hans Henrik Edlund deltog på mødet for at afklare de tvivlsspørgsmål, som 

stadig var der i forhold til, hvorvidt der med lovforslagene var tale om en teknisk sam-

menskrivning af lejelovgivningen. Adspurgt herom bekræftede professor Hans Henrik 

Edlund, at der efter hans opfattelse var tale om en gengivelse af gældende retspraksis. 

Jeg afsluttede mødet med at tilkendegive, at ministeriet derfor kunne gå videre med 

fremsættelsen af lovforslagene. Ingen af forligskredsens parter havde indvendinger 

hertil. 

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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